
Beslutningsreferat 

Møde: Bestyrelsesmøde i Ugelbølle Friskole 

Dato: 14. december 2022 

Tid: 17.00 – 20.00 

Referent: Søren Blæsbjerg 

Status: Udkast 

Deltagere: 

Bestyrelsen: Helle Bay, Jørgen Hansen, Robert M. Johannesen, Jacob Ramsay, 
Mickey Jensen, Lars Ole Thomsen, Søren Blæsbjerg, Christoffer Arensbach 

Ledelsen: Jacob Kærgård Jensen, Inge Sølvsten, Marianne Nymand 

Medarbejderrepræsentant: Ingen 

Afbud: Peter Teglberg Madsen (bestyrelsen), Lars Ole Thomasen (bestyrelsen), 
Camilla Mehl Hell (medarbejderrepræsentant), Helle Holm Graversen 
(medarbejderrepræsentant)  

Følgende dagsorden blev fulgt: 

1. Ankomst, opsamling fra sidste møde  
2. Indlæg fra Danmarks Private Skoler (privatskoleforeningen) 
3. Budget og økonomi (herunder finansiering i 2023 generelt) 
4. Nyt fra ledelsen  
5. Evt. + næste møde  

 

1. Ankomst, opsamling fra sidste møde 

Intet at bemærke. 

2. Indlæg fra Danmarks Private Skoler (privatskoleforeningen) 

Danmarks Private Skoler ved Erik Juul Hansen holdt oplæg om roller og ansvar som 
bestyrelsesmedlem, herunder rammer for bestyrelsens arbejde samt kompetenceregler. 



Afslutningsvist orienterede Privatskoleforeningen om overvejelser vedrørende 
samfundsansvar (Danmarks Private Skolers ”Kodeks og de 7 samfundsløfter”).  

PowerPoint-oplæg er vedlagt referatet. 

3. Budget og økonomi (herunder finansiering i 2023 generelt) 

Christoffer gennemgik budgettet og økonomien, herunder processen for behandlingen af 
budgettet jf. vedlagte regneark.  

Herudover blev der orienteret om, at BDO (skolens revisor) bliver inddraget ift. de særlige 
forhold omkring budgettering af løn for skoleområdet og generel rådgivning omkring 
budgettet og regnskabet. 

Budgettet blev drøftet i bestyrelsen, og det blev aftalt, at bestyrelsen bliver orienteret 
skriftligt efter mødet med skolens revisor. 

Jacob R deltager i et møde med skolens leder med henblik på at overveje eventuelle 
fondsansøgninger. 

4. Nyt fra ledelsen 

A: Jacob KJ orienterer om, og viser hjemmesiden. Jacob KJ orienterer om, at vedtægterne 
på hjemmesiden opdateres til den nyeste vedtægt. På forsiden mangler at angive 
telefonnummer foran telefonnummeret. Det overvejes at slette forretningsordenen fra 
hjemmesiden. 

B: ”Puls-målinger. I SAU-udvalget er det blevet besluttet, at ledelsen deltager i de enkelte 
teams med henblik på at måle ”pulsen” på de enkelte teams. Det generelle billede er, at 
der er tilfredshed i medarbejdergruppen, men hos ledelsen har puls-målingerne dog givet 
en række opmærksomhedspunkter der arbejdes videre med det kommende år. Indtrykket 
er herudover, at medarbejderne generelt roser hinanden og er opmærksomme på 
hinanden. 

C: Episoden med bilen med personerne der lavede håndtegn, blev drøftet i bestyrelsen 
med henblik på drøftelse af kommunikationsstrategi i lignende tilfælde. Ledelsens 
orientering blev taget til efterretning.   

 5. Eventuelt 

Intet at bemærke. 


